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 Bydel Søndre Nordstrand 
 
 

 

Protokoll 
 
 
 
Utvalg: Miljø- og teknisk komite 
Møtedato: 07.05.2009 
Tidspunkt: 19:00 
Møtested: Rosenholmveien 7, BU-rommet 
  
 
 
Følgende medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Repr Vara for 
Arild Andersson Leder H  
Erlend Jonassen Medlem SV  
Anne Helen Hjelmerud Medlem FrP  
Kari Ovesen Haugland Medlem V  
Rastam Hajo Varamedlem A Rune Eriksen 
Halvor Bruun Varamedlem A Torill E. Hansen 
 
Forfall: 
Rune Eriksen (A) 
Tore Rønning (A) 
Torill E. Hansen (A) 
 
 
 
 
Arkivsaksnr.: Saksnr. Tittel 
  Åpen halvtime 
  Godkjenning av innkalling 
  Godkjenning av saksliste 
  Godkjenning protokoll av 02.04.2009 
2008/530 PS 09/18 Tjernlia 37 m.fl. - Oslo kommune 
2007/555 PS 09/19 Rv 155 Ljabrudiagonalen ved Hauketo - igangsetting av 

reguleringsplanarbeid 
2006/52 PS 09/20 Henvendelse om fjerning av trær som hindrer utsikt 
 PS 09/21 Orienteringssaker og spørsmål i møte 
 

 
Åpen halvtime 
To fremmøtte. 
Arne Husbyn og Ikram Celik fra Tjernlia Velforening  tok ordet til sak 09/18. 
 



 
 

 
 

Møtet lovlig satt med 6 representanter. 
 
Godkjenning av innkalling 
Innkalling godkjent. 
 
Godkjenning av saksliste 
Sakskart godkjent med følgende tilleggssak og endring: 
Henvendelse om fjerning av trær som hindrer utsikt satt som sak 09/20. 
Orienteringssaker og spørsmål i møtet endret fra sak 09/20 til sak 09/21. 
 
Godkjenning av protokoll 
Protokoll av 02.04.2009 godkjent. 
 
Utdelt informasjon til møtet 

• Invitasjon til Bydelsforum fra Plan- og bygningsetaten 
• Referat fra Miljøprosjekt Ljanselva av 15.4.2009 
• Underretning om politisk planvedtak av reguleringsplan – Holmlia kollektivterminal 

(vårt saksnr. 2005/1200-16) 
• Godheimveien 1, Grønmo, underretning om vedtak om reguleringsplan med forenklet 

saksbehandling (vårt saksnr. 2007/1224-11) 
• Veistatus for vei mellom Holmlia senter og svømmehall (vårt saksnr. 2007/1259) 

 

PS 09/18 Tjernlia 37 m.fl. - Oslo kommune 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Lekeutrustningen som fremgår av utomhusplanen er plassert nær adkomstveien til boligene. 
Standplassene for papirretur/postkasser skaper blindsoner for kjørende i forhold til barna 
som leker ved apparatene. 
 
Som det fremgår av rikspolitiske retningslinjer for å styrke barn og unges interesser i 
planleggingen punkt 5. Krav til fysisk utforming, bokstav a, skal arealer og anlegg som skal 
brukes av barn og unge være sikret mot forurensning, støy, trafikkfare og annen helsefare. 
Bydelsutvalget mener derfor at lekeapparatene skal innpasses på et annet egnet sted, innenfor 
området avsatt til lek.  
 
Barns lek er ofte spontan. Bydelsutvalget forutsetter derfor at nødvendige tiltak ivaretas for å 
skille de lekende barna fra trafikken inn og ut av boligområdet. 
 
Behandling i miljø- og teknisk komite, 07.05.2009: 
Ingen forslag fremmet. 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig tiltrådt. 
 
Innstilling fra miljø- og teknisk komite: 
Lekeutrustningen som fremgår av utomhusplanen er plassert nær adkomstveien til boligene. 
Standplassene for papirretur/postkasser skaper blindsoner for kjørende i forhold til barna 
som leker ved apparatene. 
 



 
 

 
 

Som det fremgår av rikspolitiske retningslinjer for å styrke barn og unges interesser i 
planleggingen punkt 5. Krav til fysisk utforming, bokstav a, skal arealer og anlegg som skal 
brukes av barn og unge være sikret mot forurensning, støy, trafikkfare og annen helsefare. 
Bydelsutvalget mener derfor at lekeapparatene skal innpasses på et annet egnet sted, innenfor 
området avsatt til lek.  
 
Barns lek er ofte spontan. Bydelsutvalget forutsetter derfor at nødvendige tiltak ivaretas for å 
skille de lekende barna fra trafikken inn og ut av boligområdet. 
 

PS 09/19 Rv 155 Ljabrudiagonalen ved Hauketo - igangsetting av 
reguleringsplanarbeid 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Tiltakene som fremgår av varselet øker fremkommeligheten for buss og styrker således 
tilbudet til de reisende. Trafikksikkerheten for gående og syklende langs Nedre Prinsdals 
vei/stasjonsområdet vil også bedres. Bydelsutvalget er med dette utgangspunktet positive til 
planarbeidet. 
 
Bydelsutvalget forutsetter imidlertid at følgende belyses i planarbeidet: 
Prinsdalsbekken, som er en sidebekk til Ljanselva, er ført i rør under Ljabrudiagonalen og 
renner vest for Østfoldbanen. Det er av den grunn viktig at tiltak ikke forringer 
vannkvaliteten, ivaretar bekkeløpet og vegetasjonen der det renner i dagen, og at inngrep 
gjøres på en skånsom måte i forbindelse med fremføringen under veien. Hensynet til 
biologisk mangfold og blågrønn struktur må derfor ivaretas i det videre arbeidet med planen. 
 
Planarbeidet aktualiserer etablering av hensiktsmessig og trygg krysningsmulighet for 
gående og syklende som ivaretar ferdselen på områdets gang- og sykkelveg nett. 
 
Behandling i miljø- og teknisk komite, 07.05.2009: 
Tilleggsforslag fra Kari Ovesen Haugland (V): 
BU vil samtidig anmode Statens vegvesen om å starte arbeid med å prioritere 
fremkommeligheten for bussene på RV 155 Ljabruveien mot Hauketo fra Mortensrud og 
Bjørndal. En bedre fremkommelighet for bussene på denne strekningen vil gjøre det mer 
aktuelt for beboere på Mortensrud og Bjørndal å benytte togtilbudet fra Hauketo. 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak med tilleggsforslaget fra V ble enstemmig tiltrådt. 
 
Innstilling fra miljø- og teknisk komite: 
Tiltakene som fremgår av varselet øker fremkommeligheten for buss og styrker således 
tilbudet til de reisende. Trafikksikkerheten for gående og syklende langs Nedre Prinsdals 
vei/stasjonsområdet vil også bedres. Bydelsutvalget er med dette utgangspunktet positive til 
planarbeidet. 
 
Bydelsutvalget forutsetter imidlertid at følgende belyses i planarbeidet: 
Prinsdalsbekken, som er en sidebekk til Ljanselva, er ført i rør under Ljabrudiagonalen og 
renner vest for Østfoldbanen. Det er av den grunn viktig at tiltak ikke forringer 
vannkvaliteten, ivaretar bekkeløpet og vegetasjonen der det renner i dagen, og at inngrep 
gjøres på en skånsom måte i forbindelse med fremføringen under veien. Hensynet til 
biologisk mangfold og blågrønn struktur må derfor ivaretas i det videre arbeidet med planen. 



 
 

 
 

 
Planarbeidet aktualiserer etablering av hensiktsmessig og trygg krysningsmulighet for 
gående og syklende som ivaretar ferdselen på områdets gang- og sykkelveg nett. 
 
BU vil samtidig anmode Statens vegvesen om å starte arbeid med å prioritere 
fremkommeligheten for bussene på RV 155 Ljabruveien mot Hauketo fra Mortensrud og 
Bjørndal. En bedre fremkommelighet for bussene på denne strekningen vil gjøre det mer 
aktuelt for beboere på Mortensrud og Bjørndal å benytte togtilbudet fra Hauketo. 
 

PS 09/20 Henvendelse om fjerning av trær som hindrer utsikt 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget har mottatt en henvendelse fra Torgeir Daler om fjerning av trær som hindrer 
utsikten fra boligen i Asperudveien 12.  Daler etterspør også vedlikehold av området og 
påpeker dårlig siktforhold for trafikkantene. Området det siktes til er omfattet av 
reguleringsplan S-2292, 24.2.78 – Annet veiareal og fremgår av kartet som følger vedlagt. I 
følge våre opplysninger eies området av bykassen representert ved Eiendoms- og 
byfornyelsesetaten (Gnr.185/Bnr. 5).  
 
Henvendelsen videresendes: 
Eiendoms- og byfornyelsesetaten som representerer Oslo kommune som grunneier. 
Friluftsetaten som har forvaltning av kommunens trær. 
  
Behandling i miljø- og teknisk komite, 07.05.2009: 
Endringsforslag fra Erlend Jonassen (SV), første avsnitt, andre setning (understreket): 
Daler etterspør også vedlikehold av området og mener trærne skaper dårlig siktforhold for 
trafikkantene. 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak med endringsforslag fra SV ble enstemmig tiltrådt. 
 
Innstilling fra miljø- og teknisk komite: 
Bydelsutvalget har mottatt en henvendelse fra Torgeir Daler om fjerning av trær som hindrer 
utsikten fra boligen i Asperudveien 12.  Daler etterspør også vedlikehold av området og  
mener trærne skaper dårlig siktforhold for trafikkantene. Området det siktes til er omfattet av 
reguleringsplan S-2292, 24.2.78 – Annet veiareal og fremgår av kartet som følger vedlagt. I 
følge våre opplysninger eies området av bykassen representert ved Eiendoms- og 
byfornyelsesetaten (Gnr.185/Bnr. 5).  
 
Henvendelsen videresendes: 
Eiendoms- og byfornyelsesetaten som representerer Oslo kommune som grunneier. 
Friluftsetaten som har forvaltning av kommunens trær. 
 
 
 
 
 
 



 
 

 
 

 

PS 09/21 Orienteringssaker og spørsmål i møte 

Behandling i miljø- og teknisk komite, 07.05.2009: 
 
Arild Andersson (H): 

• Refererte fra byutviklingskomiteens behandling av Helga Vaneks vei, Mortensrud  
 
• Ønsker avklaring i forhold til opparbeiding, drift og  vedlikehold  av gangveien 

mellom Holmlia senter og Holmlia idretts- og svømmehall. Ønsker å sette saken på 
kartet til bydelsutvalgets møte den 28.5.2009 med følgende forslag til vedtak: 

 
Bydelsutvalget viser til tidligere henvendelser fra bydelen, senest 21.2.2008,  
vedrørende gangveien mellom Holmlia senter og Holmlia idretts- og svømmehall. 
 
Samferdselsetaten har det overordnede ansvaret for gang- og sykkelveier i Oslo. 
Bydelsutvalget anmoder derfor Samferdselsetaten om å foreta de nødvendige 
avklaringer i forhold til opparbeiding, drift og vedlikehold av denne 
gangveiforbindelsen. 

 
Administrasjonen: 

• Gjennomgang av utdelt informasjon til møtet 
• Orienterte om invitasjonen til Bydelsforum som avholdes hos Plan- og 

bygningsetaten 19. mai, kl. 12.00. 
Av invitasjonen fremgår det også at etaten ønsker å invitere bydelene til nærmere 
samarbeid om aktuelle reguleringsplaner, og ber bydelen plukke ut 1-2 saker som de 
synes er viktige og kan tenke seg å samarbeide noe mer om. Det vil bli satt av tid til å 
diskutere hvordan et slikt utvidet samarbeid kan gjennomføres på møtet. 
 
Administrasjonen mener to planer utpeker seg: 
Biokraftanlegg og Grønmo 
 
 
 
Møtet ble hevet kl. 20.05 
 
 
 
Arild Andersson 
leder 
 
 

 


	 
	 
	 

